

Title (en)

HOUSING FOR HOUSEHOLD DEVICES SUCH AS A LAUNDRY DRIER, WASHING MACHINE, DISHWASHER OR THE LIKE

Title (de)

GEHÄUSE FÜR HAUSHALTSGERÄTE WIE BEISPIELSWEISE WÄSCHETROCKNER, WASCHMASCHINE, GESCHIRRSPÜLMASCHINE ODER DERGLEICHEN

Title (fr)

BOÎTIER POUR APPAREILS MÉNAGERS TELS QUE PAR EXEMPLE SÈCHE-LINGE, LAVE-LINGE, LAVE-VAISSELLE OU ANALOGUES

Publication

EP 2778273 A1 20140917 (DE)

Application

EP 14158011 A 20140306

Priority

DE 102013102506 A 20130313

Abstract (en)

The housing has a floor module (1) comprising a side wall, a rear wall and a front wall (2), which comprises two support elements (4) at lower transverse side (3) for a frameless construction of the housing. The support elements are provided at a bottom of the floor module, and planned surfaces (5) are fixably formed at the bottom of the floor module. The support elements comprise an angular element (6) for providing a pre-bearing surface (7) on the floor module and an adjusting element (8) for producing a defined position of the pre-bearing surface relative to the floor module.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Gehäuse für Haushaltsgeräte wie beispielsweise Wäschetrockner, Waschmaschine, Geschirrspülmaschine oder dergleichen, welches in seiner Grundbauform ein Bodenmodul (1), sowie Seitenwände, eine Rückwand und eine Vorderwand (2) umfasst. Gemäß der Erfindung weist die Vorderwand (2) zum rahmenlosen Aufbau des Gehäuses an ihrer unteren Querseite (3) wenigstens zwei Auflageelemente (4) auf, die auf an dem Bodenmodul (1) vorgesehenen Flächen (5) liegen und in ihrer Lage an dem Bodenmodul (1) justierend fixierbar ausgebildet sind und wobei das Auflageelement (4) ein Winkelement (6) zur Bereitstellung einer Vorab-Auflagefläche (7) am Bodenmodul (1) und ein Justierelement (8) zur Herstellung einer definierten Lage der Auflagefläche (7) in Bezug zum Bodenmodul (1) umfasst, wobei das Justierelement (8) einen in einem Gehäuse (16) drehbar gelagerten Exzenter umfasst.

IPC 8 full level

D06F 39/12 (2006.01); **D06F 58/20** (2006.01); **A47L 15/42** (2006.01)

CPC (source: EP US)

D06F 39/12 (2013.01 - EP US); **D06F 58/20** (2013.01 - EP US); **A47L 15/4251** (2013.01 - EP)

Citation (applicant)

- DE 10303131 A1 20040729 - ELECTROLUX HOME PROD CORP [BE]
- DE 19823424 A1 19991202 - AEG HAUSGERÄTE GMBH [DE]
- DE 3813462 A1 19881110 - CANDY IND SPA [IT]
- EP 2444541 A1 20120425 - SAMSUNG ELECTRONICS CO LTD [KR]

Citation (search report)

- [YD] EP 2444541 A1 20120425 - SAMSUNG ELECTRONICS CO LTD [KR]
- [Y] DE 102010028636 A1 20111110 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERÄTE [DE]
- [AD] DE 3813462 A1 19881110 - CANDY IND SPA [IT]

Cited by

EP3861162A4; WO2020242152A1; US11479903B2

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2778273 A1 20140917; EP 2778273 B1 20161123; DE 102013102506 A1 20140918

DOCDB simple family (application)

EP 14158011 A 20140306; DE 102013102506 A 20130313